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1. Mötets öppnande 
 

2. Val av justeringsman 
Sten-Åke väljs att justera dagens protokoll. 
 

3. Godkännande av dagordningen 
 

4. Förra mötet 
Förra styrelsemötet hölls den 5 december. 

 
5. Ekonomi 

Saldot på kontot är 11 000 kr.   
Styrelsen fattar beslutar om att föreningen ska skaffa Swish. 

 
6. Pågående ärende 
 
7. Inkomna ärenden 

Medlem har inkommit med klagomål om att medlemsavgiften för enskilda personer är 
orättvis i förhållande till den för hushåll. Styrelsen konstaterar att medlemsavgiften bestäms 
på årsmötet. 

 
Medlem har inkommit med klagomål om innehållet i tidningsartikel gällande SÅ:s överklagan 
om Ventrafiken. 

 
8. Nyhetsbrev 

Styrelsen beslutar om att återuppta produktionen av nyhetsbrev. VSH ansvarar för 
produktionen av det första i Q1. Detta ska distribueras i mars.  

 
9. Lokal energiproduktion 

SÅ förbereder ansökan till EU Clean Energy For European Islands. 
 

10. Ventrafiken 
Linus Olsson har meddelat OB om utvecklingen med avtalet med Region Skåne. 
 

11. Årsmöte 2019 
SÅ hör med Backafallsbyn för lämpliga datum för årsmötet. Styrelsen kommunicerar internt 
vilket som passar oss bäst. 
 
Styrelsen diskuterar val till ny styrelse. 
 

12. Paketutlämning 
OB har pratat med affären som meddelat att de vill ha postutlämning för PostNord men 
behöver hjälp av byalaget för att genomdriva detta. Styrelsen beslutar att driva denna frågan 
tillsammans med affären. 

 
 
 

 
 
 
 
Protokoll för styrelsemöte för Hvens Byalag 7 januari 2019 
 
Datum: Måndagen den 7 januari 2019 
Tid: 18:00 
Plats: Hos Oscar Burkvist   
Medverkande: Oscar Burkvist, Lina Örtman, Sten-Åke Persson, Viktor 
 Silfverhjelm Hultqvist 
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13. Skolan 

LÖ beskriver utvecklingen i den föräldragrupp för skolan som har startats ur 
Föräldraföreningen. 
 

14. Lokal förvaltning 
Projektet är formellt avslutat sista februari. 
 

15. Övriga frågor 
Styrelsen diskuterar sätt att marknadsföra Ven som boendeort. VSH föreslår att byalaget kan 
vara drivande i detta. 
 
Skärgårdarnas Riksförbunds årsmöte är 16-17/3. 
 

16. Nästa möte 
Nästa möte blir den 6 februari. 

 

 
 
 

Vid protokollet: 
Viktor Silfverhjelm Hultqvist 
 
Undertecknat: 
Oscar Burkvist 
 
Justerat av: 
Sten-Åke Persson 
 
 
Protokollet är digitalt signerat genom Kivra.  
Signeringsloggen är arkiverad tillsammans med protokollet. 

 
 
 

 


